
22e jaargang nr. 10
24 november 2006

D e z e  m a a n d  i n  
D e  W e s s a n e r

Klaas Jan Vis in de Schijnwerper
pagina 15

En verder....:
leest u maar.

D E  W E S S A N E R

1

Kleur en nog eens kleur. 
Ik kan zo genieten van de 
herfst.

Er staan in Westzaan nogal wat 
bouwplannen op stapel. Eén 
daarvan is het nieuwbouwpro-
ject tegenover de sportvelden 
aan het Zuideinde. Tussen nr. 
93 en 125a tot aan de Dijksloot 
wordt een nieuwe wijk gebouwd 
met een oppervlakte van circa 
22.000 m² 

De Zaanse Ontwikkelings Maatschappij 
organiseerde begin oktober in De 
Vermaning een informatieavond over 
het bouwproject, speciaal voor omwo-
nenden. Gezien het grote aantal bezoe-
kers mag je concluderen dat dit initiatief 
op prijs gesteld werd. Veel buurtbewo-
ners lieten zich uitgebreid informeren 
over de veranderingen in hun omge-
ving. Ik heb bovendien de indruk dat er 
ook al belangstelling was van potentiële 
kopers, al was voor hen de bijeenkomst 
niet bedoeld. 

Voor elk wat wils
Ik vroeg de vertegenwoordiger van de 
ontwikkelingsmaatschappij in hoeverre 
Westzaan er met dit nieuwbouwpro-
ject op vooruitgaat: “Er verdwijnt een 
industrieachtig gebied en daarvoor 
in de plaats komt een aantrekkelijke 

woonwijk met mooie woningen, veel 
groen en veel water. Het is zeker een 
verfraaiing van het dorpsgezicht. De 
opzet is heel divers: er komen zowel 
appartementen voor starters als duur-
dere woningen. De prijzen variëren van  
€124.000,- (met de zgn BKZ-construc-
tie - Betaalbare Koopwoning Zaanstad, 
waarmee koopwoningen voor kleinere 
inkomens deels bereikbaar worden) tot 
circa € 550.000,-“
Een overzicht van de te bouwen (type) 
woningen: 8 (semi)vrijstaande wonin-
gen; 29 twee-onder-een kap wonin-
gen;16 rijwoningen; 10 beneden 
/bovenwoningen; 21 appartementen; 
6 commerciële ruimtes. Het woonop-
pervlak varieert van 53 m²  tot ruim 
160 m². Kavels van 112 m² tot meer 
dan 500m².

Zaanse stijl
De projectontwikkelaar is 
–en dat is begrijpelijk- heel 
enthousiast over het plan: 
“De nieuwe wijk past heel 
goed in het bestaande dorps-
karakter. De huizen worden 
in Zaanse stijl gebouwd en in 
Zaanse kleuren. De bouw is 
niet te compact van vorm en 

heel divers van opzet; niet repeterend, 
maar een organisch geheel van typisch 
Zaanse huizen. Er komt veel groen en 
veel water. Bijna elk huis heeft een tuin-
tje aan het water”. 

Mee denken
De ontwikkelaar is niet blind voor de 
mogelijke problemen waarover buurt- 
en dorpsbewoners zich zorgen maken. 
“Daarom hebben we deze avond ook 
georganiseerd: om de buurt te informe-
ren, niet om te verkopen. Wij willen 
antwoord geven op vragen die leven. 
Wat het parkeerprobleem voor de sport-
verenigingen betreft bijvoorbeeld: dat 
is niet door ons veroorzaakt, maar wij 
voelen wel de inspanningsverplichting 
om mee te denken en mee te werken 
aan een goede oplossing”.  Overigens 
duurt het nog even voor het project 
gerealiseerd wordt. De start van de 
verkoop is gepland in het eerste kwar-
taal van 2007; de start van de bouw in 
het najaar van 2007 en de oplevering 
in het najaar van 2008. 

Positieve reactie
Veel bewoners van het Zuideinde en de 
Vogelbuurt, maar ook anderen maak-
ten van de gelegenheid gebruik zich 
te laten informeren: omdat zij zich zor-
gen maken, anderen om te zien wat het 
gaat worden en een enkeling ook al om 
te zien of het wat voor hem is. Ik heb 
de indruk dat de reacties overwegend 
positief waren.
Sef Naus

Nieuwbouw Zuideinde Westzaan

Bouwplannen en verkeersproblemen
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OBM wetenswaardigheden

Rookmelders
Rookmelders zijn autonome waarschuwings-
apparaten die rook van beginnende en zich ont-
wikkelende branden ontdekken door middel van 
het ionisatieprincipe en in een vroeg stadium alarm 
slaan d.m.v. een luide sirene. Pluspunten van een 
rookmelder zijn o.a. het optische en akoestische 
alarm en de optische stand-by melding een maal 
per minuut. Bovendien is de melder eenvoudig te 
plaatsen tegen het plafond. Daarmee bereikt u het 
beste rendement bij het opstijgen van de rook.
Feitelijk plaatst u rookmelders het beste in ruimten 
waar u niet doorlopend bent en waar door onacht-
zaamheid brand kan ontstaan. Bijvoorbeeld in 
schuren, garages, trappenhuizen, hobbykamer of 
keuken. Lees in de bijgeleverde uitgebreide hand-
leiding na wat de beste plaatsen in de woning 
zijn om de rookmelders aan te brengen. Ook kan 
altijd advies worden gevraagd bij de plaatselijke 
brandpreventieorganisatie.
De ioniserende rookmelder is voordeliger dan 
de optische en zal de komende jaren nog wel 
te koop zijn.  

Jaarlijks sterven er circa 50 tot 60 mensen door 
woningbranden. Dit zou met circa 20 levens kun-
nen dalen als er in iedere woning rookmelders 
zijn geplaatst.
Het ministerie van Volkshuisvesting (VROM) heeft 
in het nieuwe bouwbesluit opgenomen dat vanaf 
2000 in iedere nieuwe woning verplicht rookmel-
ders worden aangebracht.

Bij bouwmarkten worden veelal de zogeheten 
ioniserende melders aangeboden. Deze rook-
melders zijn veel goedkoper, maar onderzoek 
van het Nederlands Instituut voor Brandweer en 
Rampenbestrijding heeft uitgewezen dat de opti-
sche sneller waarschuwen en daarom is daar de 
voorkeur naar uitgegaan. Bovendien zijn de opti-
sche, als ze worden weggegooid, niet zo milieu 
belastend als de ioniserende met dat radioactieve 
deeltje erin.

Rookmelders kunnen uw leven redden.
Voor nadere informatie over rookmelders kunt u 
altijd op ons kantoor aan de Torenstraat langs 
komen. Dit geldt tevens voor overspanningfilters 
die uw computer- en audiovisuele apparatuur 
bescherming bieden tegen een plotselinge te 
hoge spanning op het elektriciteitsnet.
Ook een specialiteit van de OBM is advies te 
geven aan haar leden over de aankoop van 
blusapparatuur alsmede blusdekens, waarmee 
elke beginnende brand kan worden geblust. In 
elke keuken hoort feitelijk een blusdeken aan-
wezig te zijn. Telefoon 075-6213499. E-mail: 
obm.westzaan@chello.nl

Het lijkt een beetje op “terug in de tijd” als je bij de 
kapsalon van Gerrit Plooijer op de Allanstraat binnen-
stapt. Een kleine winkel waar tabakswaren worden 
verkocht, met een kleine stelling waarin de luchtjes 
voor heren staan. Met uiteraard ook de grote merken 
er tussen. Achter de winkel de kapsalon, met één stoel, 
centraal voor de brede spiegel die de volle breedte 
van de wand bedekt.

Als ik binnen kom zit er een klant in de stoel. Mevrouw 
Plooijer vraagt of het interview nu moet. “Ja hoor”. 
Gerrit gaat, tijdens het praten, onverstoord door met 
knippen. En de klant vindt het prima dat hij mee op 
de foto gaat. De winkel zelf bestaat al meer dan 100 
jaar. Aan de wand hangt een oude afbeelding (zie bij 
Geschiedenis van Westzaan) zoals het in die tijd was. 
De vorige eigenaar heeft het bedrijf maar kort gehad. 
Een ongeluk maakte er een einde aan. Het pand is 
toen bijna anderhalf jaar leeg geweest. Daarna trok 
Gerrit met vrouw, 43 jaar geleden in het pand.
Op dit moment is de pensioengerechtigde leeftijd al 
bereikt. De AOW wordt in ieder geval al uitbetaald. 
“Hoe lang ga je nog door?” levert als antwoord op: 
“Je bent als kunstenaar geboren dus dat kun je niet 
doorbreken”, zegt Gerrit. “Het zal er wel op neerko-
men dat ik van het haarkunstenaar zijn gelijk Lambert 
Melisz in ga”. Aan droge humor geen gebrek.
“Het zijn zeker allemaal dorpsgenoten die tot de klan-
dizie horen?” stel ik, bijna zeker wetend, vast. “Nee 
hoor. De klantenkring is gemêleerd. Ongeveer dertig 
procent van de klanten komt van buiten. Er zijn er die 
behoren al tot de 4e generatie van een familie”. En 
dat wordt bevestigd door een nieuwe klant die net 
is binnengekomen. “Ik kom hier al ruim 30 jaar. Als 
kind van vier jaar bracht ik hier mijn eerste bezoek. 
Mijn moeder vertelt nog wel eens dat ik jankend in 
de stoel zat. Maar dat is nu wel over hoor”.
Bij Gerrit Plooijer worden geen afspraken gemaakt. 
Je komt gewoon en wordt geknipt. Als je even moet 
wachten heb je de tijd om gezamenlijk even een blik 
op de wereld te werpen. En heb je geen tijd dan kom 
je gewoon later nog even terug.
Mevrouw Plooijer, ook bijna altijd aanwezig in en bij 
de zaak, is inmiddels langsgekomen met het kopje 

koffie. Zij heeft ook zo haar taken. Voor de verkoop 
van de rookwaren of om de staatsloten te verkopen. 
Want Plooijer is al ruim 30 jaar een verkooppunt van 
de staatsloten. 
Vele dorpsgenoten heeft hij al van kleine en ook een 
vijftal keren van een grote prijs voorzien door het juiste 
nummer uit het apparaat te laten komen.
Het zijn gemixte inkomsten, maar zegt Gerrit: “de 
hoofdinkomsten zijn de kappersactiviteiten”.
Met de Wessaner heeft Gerrit ook nog wel enige 
affiniteit. Ooit, toen er nog een winkeliersvereniging 
was, plakte hij samen met de heer Hackmann, het 
krantje in elkaar. Daarna is het door Jaap de Boer 
overgenomen en verder ontwikkeld. 
Gerrit geeft aan dat hij voor dit gesprek even een 
anekdote uit het grijze archief heeft gehaald. Het gaat 
over blaadjes en het adverteren erin. De pretlichtjes 
in zijn ogen gaan aan als hij vertelt. “Ik noem geen 
namen, maar de ambassadeur van de voetbalver-
eniging zit bij me in de stoel en zegt: Gerrit, wordt 
het niet eens tijd dat je een advertentietje plaatst 
in ons blaadje”. “Och”, zegt Gerrit, “die blaadjes 
worden toch door niemand gelezen”. “Hoe kom je 
daar nou bij”, reageert de ambassadeur, “dat blad 
wordt door velen aandachtig gelezen zodra het op 
de deurmat valt”. Waarop Gerrit laconiek reageert: 
“nou niet door jou dan, want ik sta er al zes jaar in 
als adverteerder”. 
Met deze vrolijke noot sluiten we het interview af. 
De klant in de stoel is afgeborsteld. Klaar voor nog 
een foto dus. Met enige aandrang naar de vrouw 
des huizes staan beiden lachend voor de deur van 
de zaak en naast het bekende oranje bord voor de 
staatsloten.
Kapsalon Gerrit Plooijer, J.J. Allanstraat 459, 1551 
RL  Westzaan, 075-6284843

Tekst en foto’s: Peter Huisman

�� � � � � � � � � � � �

Afspraken kennen we niet. 
Je komt gewoon langs om geknipt te worden.

JB VAN HET KAAR BV, WESTZAAN

Jb. van het Kaar BV stopt per 31-12-2006 met de 
winkelverkoop. Vanwege de sterke terugloop en 
de grote concurrentie hebben wij besloten met de 
winkel te stoppen.

Hierbij willen wij alle klanten bedanken voor het in 
ons gestelde vertrouwen.

Het hierboven vermelde betekent natuurlijk niet dat 
het loodgieterbedrijf ook sluit. Dat gaat normaal en 
met hetzelfde enthousiasme verder.
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De Geschiedenis van Westzaan
opnieuw beschreven        Deel 24

Traan en walvisbaarden 
De schepen die de Zaanse reders 
gebruiken voor de walvisvaart zijn 
dezelfde fluitschepen die ze ook inzet-
ten bij de koopvaardij. Voor de vaart 
in de Noordelijke IJszee worden ze 
wel extra versterkt. Vooral in de acht-
tiende eeuw vormt de walvisvaart een 
welkome benutting van de overschotten 
in de koophandelsvloot. De overtollige 
schepen kan men op deze wijze winst-
gevend in de vaart houden. 
De jacht op walvissen is wel riskan-
ter dan de traditionele koopvaardij. 
De vangsten kunnen uitstekend zijn. 
Een walvisjager kan ook het ongeluk 
hebben, geen walvis tegen te komen. 
Om dat risico te spreiden, kent de 
walvisvaart net als het molenbedrijf 
veel ‘partenrederij’. De kooplieden en 
reders nemen belang in verschillende 
schepen. Dat biedt een betere kans op 
geregelde inkomsten. 
Een goede vangst levert inkomsten 
uit walvistraan en walvisbaarden. De 
walvistraan wordt gewonnen in traan-
kokerijen die her en der in de Banne 
verspreid staan, bij voorkeur zo ver 
mogelijk van de bebouwing. Men noemt 
ze met weinig omhaal ‘stinkerijen’. De 
walvisbaarden die gebruikt worden 
voor modieuze parasols en voor de 
baleinen in hoepelrokken brengen nog 
het meeste op. Winstgevend is verder 
de handel in pelzen en andere goede-
ren uit het hoge noorden. De schepe-
lingen kopen die van de Groenlandse 
eskimo’s. Deze handel gebeurt vaak 
buiten de officiële boeken om.

Langdurige bloei
Landelijk duurt de vrije walvisvaart ruim 
een eeuw. Na 1766 stort ze goeddeels 
in. De Zaanse walvisjacht blijft veel 
langer in stand, tot zelfs na de Vierde 
Engelse zeeoorlog (1784).
Het hoogtepunt van de Zaanse wal-
visvaart ligt echter aan het eind van 
de Gouden Eeuw. Elk jaar varen dan 
omstreeks zeventig schepen naar het 
noorden. Dat is meer dan het aantal 
Zaanse schepen dat in de hoogtijjaren 
naar de Oostzee vertrok. Na 1700 
daalt het aantal walvisvaarders heel 
geleidelijk.

Van 1700 – 1744 neemt het aan-
tal Zaanse walvisvaarders af naar 
omstreeks 50 schepen per jaar. 
Van 1745 – 1757 houdt de Zaanstreek 
meestal 55 tot 57 schepen in de 
vaart.
Van 1757 – 1768 daalt het aantal naar 
45 schepen. 
Van 1768 – 1777 handhaaft men nog 
steeds een aantal van rond 50 schepen 
per jaar.
Van 1777 – 1780 daalt het aantal sche-
pen naar 29, vooral als gevolg van de 
niet meer winstgevende Groenlandse 
visserij. Dit aantal blijft vervolgens nog 
tot 1790, vlak voor de Franse tijd in 
stand.
Met deze forse aantallen walvisvaarders 
vormt de Zaanse vloot een niet onbe-
langrijk deel van de totale Hollandse 
vloot. Die bedraagt van 1660 – 1770 
vrijwel altijd 150 schepen of meer.
Na de rampzalige Vierde Engelse zee-
oorlog (1784) telt de Hollandse wal-
visvloot nog maar 65 tot 70 schepen. 
Daarvan komen er 25 tot 29 uit de 
Zaanstreek.

Betere vangsten
Werkelijk opzienbarende winsten biedt 
de walvisvangst niet. De Zaanse sche-
pen vangen in de achttiende eeuw wel 
vaak meer walvissen dan hun collega’s 
uit andere Hollandse steden. Vooral 
daardoor kan de Zaanse walvisvaart 
zich ook langer handhaven.
Van 1713 – 1737 zijn de Groenlandse 
vangsten 10%  - 20% groter dan bij 
andere Hollandse schepen.
Van 1743 –1748 blijven de 

Groenlandse vangsten tijdelijk achter.
Vanaf 1750 zijn de Groenlandse vang-
sten weer geregeld 15% - 25% groter.
In de Straat Davis levert de visserij 
aanvankelijk minder vangsten op dan 
bij de overige Hollandse jagers. Van 
1733 – 1750 zijn de vangsten 20% 
- 30% lager.
Van 1756 – 1773 zijn de vangsten 
echter juist 15% - 20% beter.
De Zaanse walvisvaarders verleggen 
in 1765 tijdig hun werkterrein van 
Groenland naar de verder gelegen 
Straat Davis. Amsterdamse reders heb-
ben zich hier al eerder gewaagd, maar 
met weinig geluk. Juist in de jaren na 
1765 nemen de vangsten in Straat 
Davis echter sterk toe. De Groenlandse 
visserij blijft in deze jaren volledig 
achter.

Gestadige inkomsten
De Zaanse walvisvaart is gedurende de 
tweede helft van de zeventiende eeuw 
en vrijwel de hele achttiende eeuw 
een gestage en langdurige bron van 
inkomsten en werkgelegenheid, zowel 
voor de scheepsbouw als voor een 
hele keten van toeleverende en verwer-
kende bedrijven. Zeilmakerijen, touwsla-
gerijen, bakkerijen, traankokerijen, al 
deze bedrijven zijn van de walvisjacht 
afhankelijk.
Niet alleen de molenindustrie bepaalt 
het aanzien van de Zaanstreek. Tegen 
de ruïne van de Westzaanse St.- 
Joriskerk, in 1728 nog voor een  groot 
deel in tact, hangt een meterslange wal-
viskaak. Ook de Westzaanse kooplie-
den laten zich bij de walvisjacht niet 

onbetuigd. Ze vormen verschillende wal-
visrederijen. In Westzaan – Noord zijn 
van 1761 tot 1775 actief de rederijen 
van Jongewaard & Tip, van Simon de 
Jager en van Simon Jongewaard. Vanuit 
het welvarende Westzaan – zuid wer-
ken in deze jaren de rederijen van Ris 
& Dekker, Cornelis IJff, Jan Hoofd & Zn, 
Gerrit Hoofd en Jasper Visser.
Tegen het begin van de Franse tijd 
(1790) valt echter het doek, zoals dat 
ook valt voor de traditionele koopvaar-
dij en de scheepsbouw. Gereedschap 
voor de walvisvangst komt geregeld 
onder de veilinghamer. Het brengt 
nauwelijks meer iets op.

Scheepsbouw 
Zij aan zij met de Oostzeevaart en later 
de walvisvaart stijgt het belang van de 
Zaanse scheepsbouw. Aanvankelijk, in 
de eerste jaren van de Gouden Eeuw 
heeft die nog maar weinig betekenis. 
Langs de Achterzaan ziet men een aan-
tal kleine scheepswerven. Ze werken 
hoofdzakelijk voor de binnenvaart. De 
sluis in de Dam staat de doorvaart van 
grote zeeschepen niet toe. Vakkennis is 
bovendien schaars in de Banne. Voor 
het bouwen van iets grotere schepen 
moeten de scheepmakers nog erva-
ren timmerlieden aantrekken uit steden 
zoals Haarlem. 
In 1608 legt men echter over de Dam 
in West – Zaandam een overtoom aan. 
Een hellingbaan waarover schepen van 
de Achterzaan naar de Voorzaan kun-
nen worden getrokken. Vanaf nu vormt 
de sluis geen hindernis meer. Grotere 
opdrachten liggen in het bereik. Het 
casco van het zeeschip wordt water-
dicht opgebouwd in de Achterzaan. 
Vervolgens trekt men het half afge-
bouwde schip met handkracht en lie-
ren over de Overtoom. In de Voorzaan 
volgt de afbouw. Het overhalen van een 
schip is telkens weer een opzienbarend 
schouwspel en een groot volksvermaak. 
Elk schip wordt in wezen twee keer te 
water gelaten.

Snel stijgt het aantal werven. In 1630 
telt Zaandam er al 21. Ze kunnen 
zestig schepen per jaar bouwen. Van 
deze werven liggen er vijftien in West 
-Zaandam, de overige liggen in Oost 
-Zaandam. Niet veel later, in 1635 
begint ook de bouw van grote schepen 
aan de  Overtoom in Westzaan-Zuid. 

Door WILLEM TIP

De Weelbrug, gezien van de J.J.Allanstraat. Links nog net het uithangbord van de herenkap-
salon (nu Gerrit Plooijer)
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Naam: Robert Jan Fleumer
Leeftijd: 20 jaar

Woonplaats: Tot voor kort Westzaan, 
maar net verhuisd naar Amsterdam
Vriend/vriendin: Nu bijna 9 maan-
den met Emma, een meisje dat ik op 
mijn opleiding heb leren kennen.
Ik woon nu net een maand met haar in 
Amsterdam Dat bevalt zeer goed. 
Opleiding: Ik heb eerst havo gedaan 
op het Sint Michael College. Daar ging 
het niet zo goed en ben ik blijven zit-
ten. Toen ben ik naar een privé-school 
gegaan in Amsterdam waar ik 4 en 
5 havo in één jaar heb gedaan, en 
dat heb ik met gemak gehaald. Ik heb 
daarna een jaar Bouwmanagement 
gedaan, maar na één maand was ik 
er al achter dat dit totaal niks voor 
mij was en ben ik de rest van het jaar 
gaan werken. Via mijn oom heb ik een 
baantje in een psychiatrische instelling 
gekregen. Het werkgebied sprak mij 
zo aan dat ik Sociaal Pedagogische 
Hulpverlening ben gaan doen aan de 
Hogeschool van Amsterdam. Ik zit nu in 
het 2e jaar en vind het een leuke studie 
en het gaat goed.
Beroep: Ik werk nu als receptionist 
in een psychiatrische instelling van 
Mentrum in Amsterdam. Ik doe dit 3 
dagen per week. Dit is goed te com-
bineren met school omdat het een 
instelling is waar de mensen al redelijk 
‘normaal’ zijn en het dus rustig is. Als ik 

aan het werk ben, doe ik dus alles voor 
mijn studie. Verder vind ik de mensen die 
hier wonen fascinerend en ik wil later 
waarschijnlijk ook de psychiatrie in, dus 
ik heb al enige praktijkervaring… 
Ambitie: Een huis in een leuke buurt 
in Amsterdam bewonen, en later een 
leuke baan in de (langdurige) psychi-
sche hulpverlening krijgen. Daar is vol-
gens mij werk genoeg in.
Hoogtepunt: Nu ! Het eigen huis in 
Amsterdam met mijn vriendin. We heb-
ben net een klein katje van 8 weken en 
ik vind Amsterdam een geweldige stad, 
en mijn studie gaat goed. Dus eigenlijk 
gaat alles wel goed.
Dieptepunt: Twee keer blijven zitten 
in 4 havo, haha. Ik kan er nu gelukkig 
om lachen maar toen kon ik wel huilen. 
Het kwam omdat ik nogal veel blowde 
en mede daardoor erg lui was, en ik 
was een erge puber. Ik ben blij dat mijn 
ouders het met me vol hebben gehou-
den, daardoor is het gelukkig toch nog 
allemaal goed gekomen. 
Vrije tijd: Heb ik niet veel met een 
voltijdstudie en 3 dagen werken. Maar 
als ik een keer vrij heb, ga ik wel naar 
Westzaan om daar met vrienden af 
te spreken een biertje te drinken en 
te gaan poolen in Zaandam. Of ik 
nodig mijn vrienden in Amsterdam uit, 
ik woon vlak bij de Jordaan, Leidse 
Plein, Museumplein en dan gaan we 
daar gezellig drinken en van het ene 
café naar het andere en lekker praten. 
Ze kunnen blijven slapen omdat je ’s 
nachts niet terug kan naar Westzaan. 
Hobby(‘s): Chillen met vrienden, mijn 
katje, lekker naar café en terrassen in 
de stad, lekker thuis koken met mijn 
vriendin en lekker op de bank tv kij-
ken, of uit eten gaan met haar. 
Tijdschrift(en): Psychologie maga-
zine, Quest, Donald Duck
Krant: Metro
Favoriet televisieprogramma: 
Fresh Prince of Bel Air, Andy Millonakis, 
de lama’s, King of queens, Spongebob, 
Studio sport, Raymann is laat. Cabaret 
vind ik ook vet, Najib Amhali, Hans 
Teeuwen, Jochem Meijer, Dave 
Chapelle, Eddie Murphy. 
Meest irritante televisiepro-
gramma: RTL boulevard, As The 
World Turns.
Meest indrukwekkende televisie-
moment: Eerste keer Hans Teeuwen;  

ik heb alleen maar gelachen
Beste commercial: Van de land-
macht want daar sta ik als figurant 
op de achtergrond, haha. Enne die 
van: weet waar je kansen liggen van 
Holland Casino, dat die gast al die 
liedjes afwijst “knekkedeng knekke-
deng, oe oe?”
Slechtste commercial: De rest, 
vooral die jamba-dingen, dat moet 
echt verboden worden.
Radio: Juize FM
Beste cd: Kanye West, Late registra-
tion
Favoriete band: Ik hou van Marvin 
Gaye en Louis Armstrong, maar ook 
van 2pac en Akon. Ik heb geen favo-
riete band
Mooiste film: Pulp fiction, Scarface, 
Reservoir dogs, Lion king.
Drank: Chivas Rigal, Dimple, 
Jameson, Bacardi Razz – 7up, Rosé, 
rode wijn, bier
Eten: Indisch (Soto), Surinaams, 
Grieks, Italiaans
Roken: te veel
Trots op: Mijn ouders, dat ze het in 
mijn puberjaren vol hebben gehouden 
met mij, haha. 
Hekel aan: Mensen in de bus/trein/
tram die op een stoel gaan zitten aan 
de buitenkant en hun tas op de andere 
zetten zodat ze lekker in hun eentje op 
2 stoelen zitten. Dan moet je juist gaan 
vragen of je daar mag zitten, ook al is 
er plek, haha.
Beste eigenschap: Trouw, geïnteres-
seerd in iedereen, kan het met (bijna) 
iedereen vinden.
Slechtste eigenschap: Soms lui, din-
gen uitstellen (story of my life) 
Bewondering voor: Mensen die 
in de hulpverlening werken, vooral in 
de psychiatrie, die worden echt onder-
schat. Mijn vriendin, ouders en broertje. 
Mijn vrienden.
Zou graag ontmoeten: Hans 
Teeuwen maar dat heb ik al gedaan 
in een stand up comedy café in 
Amsterdam, enne met Osama Bin 
Laden zou ik wel eens een gesprek 
willen voeren.
Lijfspreuk: Een dag niet gelachen, is 
een dag niet geleefd
Humor: Zo veel mogelijk, maakt het 
leven makkelijker en aangenamer.
Favoriete schrijver: Ik lees nooit 
voor mijn plezier, haha.

Laatst gelezen boek: Ontwikkelings-
psychologie 
Beste boek: “Schat ik heb me voor 
je uitgesloofd kookboek”
Favoriet vakantieland: 
Noorwegen
Ultiem vakantiegevoel: Niets aan 
je hoofd hebbend, niet wetend welke 
dag het is, met een biertje en een 
sigaretje in een bootje in een fjord in 
Noorwegen rustig aan het vissen zijn. 
Of lekker wat drinken op het terras of 
in het park
Politiek: Waarschijnlijk SP of PvdA.
Oud worden: In Amsterdam 
met Emma, in een rustigere buurt 
,Watergraafsmeer of zo 
Zondag: Werken, ik heb een late 
dienst dan. Die is van 3 tot half 11 ’s 
avonds, dus ik kan wel uitslapen van 
de zaterdagavond.
Auto of openbaar vervoer:
Openbaar vervoer, auto gaat lastig 
zonder rijbewijs, haha. Maar ik hou 
er op zich ook niet van, maar het is 
soms wel handig.
Zalm of Balkenende: Marijnissen
Hirsi Ali of Femke Halsema: 
Femke
Tiësto of Jennifer Lopez : Kanye 
West 
Najib Amhali of Bert Visscher 
: Najib
Ajax of Feijenoord: Ajax, Feyenoord 
– Ajax 0-4, hahaha
Uitgaan: Zaandam of A’dam : 
Amsterdam. In Zaandam loopt veel 
tuig rond.
Sinterklaas of de Kerstman: 
Kerstman
Typisch Westzaan: Iedereen kent 
iedereen; lekker bij iemand thuis met 
je vrienden drinken. Opa en oma’s in 
Westzaan
Wonen in Westzaan: Niet als je 
rond mijn leeftijd bent, zeker omdat ik 
nu in A’dam woon, mis ik zoveel dingen 
als ik daar ben.
Je mist in Westzaan: Een bar, een 
nachtwinkel, terrassen, restaurants, ’s 
avonds wat te doen voor de jeugd.
Je leest als eerste in de 
Wessaner: Profiel
Je mist in deze vragenlijst: niks
Dorpshuis De Kwaker moet: Een 
buurthuis worden, met een pooltafel, 
bar, voetbalbak, waar ’s avonds wat 
te doen is voor de jongeren.

PROFIEL

Aktiviteiten voor alle ouderen 
van Westzaan in Wijksteunpunt 
Lambert Melisz
De maanden met gezelligheid zijn weer 
aangebroken. Ook de ontspanningsmiddagen, 
die elke dinsdag in het Wijksteunpunt worden 
gehouden, zullen voor veel mensen een welkome 
afwisseling betekenen. Graag nodigen wij u uit bij 

deze middagen. Komt u ook een keertje kijken? We 
beginnen steeds om 14.00 uur.Het programma voor 
de komende weken:
21 nov. Reisverhaal met diapresentatie door Cees 
Brinkman.
28 nov. Het Operettetrio met een populair concert: 
Dia van ’t Veer, Hans van Blanken en Dolf Mus.
4 dec.’s Avonds 19.00 uur 
SINTERKLAASAVOND met Bingo.

12 dec.14.00 uur  Kerstshowfilm. Mooi!
19 dec.14.00 uur  Fortissimo Accordeonorkest.
18 dec. Kerstdiner voor de bewoners van het 
woonzorgcomplex Lambert Melisz.
21 dec. om 19.30 uur: uitreiking van de 
Kerstpakketten voor de VRIJWILLIGERS van Evean 
en de SMD. Muzikale omlijsting door Gerard Schut.
We hopen weer veel mensen te ontmoeten.
U komt toch ook? De aktiviteitencommissie. 
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De 20e eeuw 
was de eeuw 
van de uitvin-
dingen en de 
vooruitgang, 
de 21e eeuw 
wordt die van 
het verzinnen 

van oplossingen voor het opruimen 
van de troep daarvan. 
Het is inmiddels wel bewezen dat de 
mens verantwoordelijk is voor de veran-
dering van het milieu op aarde. Uitstoot 
van CO2 en de ontembare groei van 
de wereldbevolking zijn de oorzaak. 
Het is een globaal probleem en zal dus 
ook globaal dienen te worden aange-
pakt. Een reusachtig probleem, denkt u, 
en hoog op de agenda van de politiek. 
Jawel, maar er is ook nog tijd voor een 
ander probleem. Als het aan de politiek 
correct denkenden in Den Haag ligt, 
moet er in de komende tijd een hoop 
gaan veranderen in ons hopeloos maat-
schappelijk verouderde dorpje. We zijn 
namelijk op geen enkele manier een 
afspiegeling van de samenleving anno 
2006. Je kunt eigenlijk wel zeggen dat 
veel veranderingen sinds de jaren zes-
tig aan ons zijn voorbij gegaan. 
Stel dat Willem Jansen voor een dag 
zou terugkeren op aarde en dus in 
Westzaan, dan zou hij vaststellen dat 

er – afgezien van wat bouwlocaties, 
bewoond door louter blanken -  niets is 
veranderd. Dezelfde namen, dezelfde 
gezichten, wat ouder en wat lelijker wel-
licht, maar verder niets nieuws. En dat 
moet veranderen volgens Den Haag. 
En als politici beginnen met ‘moeten’, 
maak dan je borst maar nat. 

Wat is het probleem? In Westzaan 
wonen louter blanke Nederlanders, 
neen erger, blanke Zaankanters. Die 
korfballen met elkaar, die voetballen, 
drummen, spelen toneel, volleybal-
len, koersballen, koken, zingen, tellen 
vogels, zetten stokken, zuipen, vreten, 
enzovoorts. Terwijl overal om ons heen 
de culturele (ik haat het woord) samen-
stelling is veranderd, is Westzaan nog 
steeds oer-Hollands. Dat komt omdat er 
weinig mensen vertrekken, en nieuw-
komers zijn in staat om de exorbitante 
prijzen van het onroerend goed in ons 
dorp te betalen. Bovendien willen veel 
allochtone groeperingen graag bij 
elkaar wonen, lees Poelenburg. Daar 
moeten wij dan niet moeilijk over doen, 
gezien de grote Hollandse enclaves van 
emigranten in de VS en Australië. 

Een keer per jaar zijn wij multicultu-
reel en wel tijdens de Sinterklaasintocht. 
Den Haag wil geen volledig allochtone 

sportteams meer. En om het gelijkheids-
beginsel niet met handen en voeten te 
treden, dus ook geen volledig autoch-
tone teams. Maar ja, wat moet je als er 
geen Marrokanen, Turken, Surinamers, 
Antilianen, of andere ‘minderheden’ 
zijn. Ik hoor u lachen –dat moest ik 
ook toen ik het las– maar het probleem 
is serieus. Men dreigt de subsidies in 
te trekken van verenigingen waar de 
ledensamenstelling geen gelijke tred 
houdt met de maatschappij. En zon-
der subsidies geen verenigingen. 

Den Haag zou graag willen dat onze 
voorzitters of leden andere namen heb-
ben, zoals de voorzitter van RODA 
beter Ahmed Knossi kan heten, die 
van dorpscontact Tjakki Bossi, of de 
voorzitter der voorzitters Mahoumed Al 
Veerad. Maar zo simpel is het helaas 
niet. Het wordt toch korfballen in een 
burka. Radicale ideeën vragen om radi-
cale plannen. En ik vrees dat we hard 
moeten ingrijpen. Ik stel voor om de 
Vogelbuurt te ontruimen, en beschikbaar 
te stellen aan louter allochtonen. Zo’n 
twintig procent van alle Nederlanders 
is niet van Nederlandse komaf, dus 
met een Vogelbuurtplan kom je al een 
aardig eind in de ‘goede’ richting. Stel 
dat de buurt verpaupert – dat schijnt te 
gebeuren met dat soort culturele samen-

stellingen – dan werkt dat alleen maar 
in ons voordeel. Nog meer subsidies. 
Voor u verder denkt en mij veroordeelt 
als zijnde rechts of racistisch, denk dan 
wel, ik ben bezig met de oplossing van 
een serieus probleem. Zeg maar, ons 
milieuvraagstuk. Helaas zal een van de 
kerken er ook aan moeten geloven, er 
moet immers een moskee komen. Om 
het wat dorps te houden vragen we 
Gerrit Volkers twee Zaans groene 
houten minaretten aan de Hervormde 
kerk te bouwen. Is de oude kerktoren 
ook weer in ere hersteld, en wel dub-
bel. Als ze niet willen komen naar de 
Vogelbuurt, dan halen we ze wel op, 
net als de groot-industriëlen in de jaren 
zestig. Wij hoeven in ieder geval niet 
zo ver te reizen. En de huidige bewo-
ners van de Vogelbuurt dan? Die moe-
ten niet zeuren, je wilt toch niet dat je 
clubje er onderdoor gaat. U denkt, die 
Klerk is volledig gek, dat klopt, maar 
ik ben er niet mee begonnen. Het zou 
allemaal niet zo absurd zijn, als het niet 
echt waar is. In plaats van zich druk te 
maken over de werkelijke problemen 
van dit land en de wereld, dreigt men 
ons iets door te strot te douwen waar 
een geleidelijke verandering volstaat. 
Ooit zal de Westzaanse samenleving 
een afspiegeling van de maatschappij 
zijn. Met of zonder natte voeten. Laat 
ze zich druk maken over echte pro-
blemen, bijvoorbeeld: ‘Waarom heeft 
Westzaan geen kroeg?”.

Blank Westzaan

ROEREN

Bijeenkomst 
Westzanerwerf 
Zoals u waarschijnlijk weet, is Parteon 
in oktober begonnen met de sloopwerk-
zaamheden in het plan Westzanerwerf 
(voormalig Pont Meyer Westzaan). Op 
woensdag 25 oktober is hierover in 
Dorpshuis De Kwaker overleg gevoerd 
met vertegenwoordigers van bewo-
ners, ondernemers en Dorpscontact 
Westzaan. Ook de gemeente Zaanstad 
was hierbij aanwezig. Gesproken 
werd over de sloopwerkzaamheden, 
de bomenkap en het groenplan, de 
verkeersontsluiting en uiteindelijk ook 
over het woningplan zelf. 

Geen asbestgevaar
De sloop, die een aantal weken geleden 
is begonnen, zal volgens planning tot 
midden februari duren. Het sloopafval 
wordt gescheiden afgevoerd waarbij 
hout en staal zoveel mogelijk worden 
hergebruikt. Er werd de aanwezigen 
meegedeeld dat er geen sprake is 

van losse vezels asbest op het terrein, 
in tegenstelling tot wat in een kranten-
bericht gesuggereerd werd. De aange-
troffen asbest is sterk hechtgebonden, 
gelokaliseerd en in kaart gebracht en 
zal onder asbestcondities worden afge-
voerd. Simpel gezegd: door ‘mannen 
in witte pakken’ en daartoe uitgeruste 
vrachtwagens. Er bestaat geen gevaar 
voor de volksgezondheid. 

Houtloods blijft monument
De monumentale houtloods blijft behou-
den en krijgt een herbestemming op een 
andere locatie. Daar worden momenteel 
afrondende gesprekken over gevoerd. 
De loods wordt eerst ontmanteld, ver-
volgens verplaatst, opgebouwd en op 
de nieuwe locatie gerestaureerd. 
De grondsanering kan in maart 2007 
starten en in november 2007 worden 
afgerond, waarbij er een ‘leeflaag’ 
op het terrein wordt aangebracht. De 
nieuwbouw kan daarna plaatsvinden. 
De eindoplevering van de woningen 
zal naar verwachting eind 2009 gaan 
plaatsvinden. Deze planning is natuur-
lijk afhankelijk van de te volgen pro-
cedures. 
Vervolgens kwam het groenplan aan 

de orde. De gemeente stelt dat Parteon 
bij de nieuwbouw een groenplan van 
bovengemiddelde kwaliteit heeft voor-
gesteld. Toch wordt, op verzoek van 
bewoners, nogmaals met de land-
schapsarchitect gesproken over de aan-
sluiting van het plan op het bestaande 
landschap. 

Verkeersplan
De meeste aandacht ging op 25 okto-
ber uit naar het verkeersplan. Te zwaar 
beladen vrachtwagens kunnen moge-
lijk schade veroorzaken aan de veelal 
oude funderingen van de woningen. 
Daarom blijft de aslastbeperking van 
4,8T voor vrachtverkeer van kracht. 
Ook geldt een snelheidsbeperking van 
20 kilometer per uur. De wegen heb-
ben een asbreedtebeperking van 2,2m. 
Deze breedte was standaard voor de 
vroegere B-wegen en is inmiddels ach-
terhaald. Standaard vrachtauto’s zijn 
breder en kunnen binnen de huidige 
verkeersmaatregelen niet afvoeren. 
De gemeente heeft voorgesteld om 
de breedtebeperking van 2,2 meter 
voor verkeer in te trekken, om vracht-
verkeer op de goede manier moge-
lijk te maken. De aanwezigen stelden 

nadrukkelijk de verkeersontsluitingsplan-
nen aan de orde. Er werd gediscussi-
eerd over alternatieve ontsluitingen, 
waarbij omwonenden zo min mogelijk 
belast worden. Alhoewel de ontslui-
tingsproblematiek al vele malen aan 
de orde is geweest, zijn de gemeente 
en Parteon bereid om nogmaals te kij-
ken naar de ontsluiting. Bij eerdere 
discussies ontbrak de argumentatie en 
onderbouwing over mogelijke ontslui-
tingsroutes, was het commentaar van 
de aanwezigen. Over ongeveer een 
maand komen we weer bij elkaar met 
dezelfde groep en worden alle opties 
en openstaande vragen nog eens door-
genomen. Wethouder Piet Keijzer wordt 
voor deze bijeenkomst ook uitgenodigd. 
Wij hopen u hierover in de volgende 
Wessaner te kunnen informeren. 

Vragen?
Wanneer de sloop en sanering weer in 
volle gang zijn, stelt Parteon de bouw-
keet op het terrein dagelijks tussen 8.00 
en 9.00 uur open voor bewoners. U 
kunt daar bij de heer Tom Hoekveld van 
Parteon terecht voor vragen en informa-
tie. Hij is ook telefonisch bereikbaar via 
075 – 627 59 22.
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Brandweer. 
De ballonnenwedstrijd 
van Koninginnedag.

Deze dag staat bij de brandweer altijd 
in het teken van sport en spel voor de 
kinderen en meestal met water. Wij 
hadden deze keer ook een ballonnen-
wedstrijd waar winnaars en verliezers 
in voor komen. Door de harde wind zijn 
diverse ballonnen in de boom beland en 
konden hun weg niet vervolgen.
De meeste ballonnen zijn in België 
geland. Van daar zijn de kaartjes aan 
de brandweer geretourneerd. Na het 
uitzoeken van de afstanden zijn de 
eerste vier in aanmerking gekomen 
voor een prijs.
Een aantal prijzen is beschikbaar 
gesteld door een jonge man (Pieter) die 
het vrijwillige werk van de brandweer 
heel belangrijk vindt voor ons dorp.
Deze dag was ook om weer nieuwe 
vrijwilligers te werven voor garage 
Noord en Zuid .
Om de komende jaren de zorg voor vei-
ligheid en de assistentie die deze groep 
vrijwilligers levert, te kunnen continue-
ren, is echt nieuwe aanwas nodig!
Westzaan is een dorp met veel vereni-
gingsleven en diverse zaken worden 
beschikbaar gesteld door bedrijven 
en/of instellingen.
Zo heeft de fam. T. Thomas deze konin-
ginnedag de helium voor de ballonnen 
gratis aangeboden. Daarvoor onze 
hartelijk dank.
De ballon die het verst is gekomen is 
die van Lisa v/d Dongen uit Zaandam 
met een afstand van 266 km, even voor-
bij Brussel. Niels Nielens ballon is als 
tweede geëindigd met een afstand van 
264 km en als derde Tessa van Veen 
met een afstand van 249 km.  Dennis 
de Bruins ballon heeft een afstand afge-
legd van 246 km.
De prijswinnaars zijn al in het bezit 
van hun prijs. Hartelijk dank nog voor 
de grote opkomst met de ballonnen 
wedstrijd

Verslag visclub de Braak 
seizoen 2006
Ook dit jaar is er door de visclub weer 
gevist op de vertrouwde locaties met 
goede vangstresultaten. Het vorig sei-
zoen werd 10.928 cm op de kant 
gebracht, dit seizoen was het totaal 
13.894 cm. Een verschil dus van bijna 
3000 cm. Dat is toch opmerkelijk, want 
links en rechts hoor je dat het steeds 
minder wordt met de vangsten hier in 
de polder.

Op de avonden dat er gevist werd, had-
den we de weergoden mee, want het 
was iedere keer heerlijk visweer.
Op dit moment zijn er nog 18 actieve 
leden; we kunnen dus wel wat uitbrei-
ding gebruiken.
Mocht U interesse hebben om met ons 
op dinsdagavond mee te vissen, dan 
kunt u contact opnemen met onderge-
tekende. Wij vissen vanaf half mei tot 
half augustus van 19.00 uur tot 21.30 
uur,  in totaal 15 maal, in de Braak en 
een aantal wisselende locaties.
Net als vorig jaar waren er weer de 
nodige uitschieters wat de vangst resul-
taten betreft, maar het was wederom 
Cees Sopjes die de meeste cm. vis op 
de kant wist te brengen.
Bij de dames eindigde Marjan Bron 
weer als eerste. De wisselbeker voor 
de grootste vis was dit jaar voor Siem 
Kat, die een karper van 65 cm. wist te 
verschalken.
Ook dit jaar hebben we onze koppel-
wedstrijd gevist. Die werd gewonnen 
door het koppel Judith Petra en Cees 
Sopjes.
 De einduitslag is als volgt:
le Cees Sopjes 2690 cm.
2e Nico Oosterhoorn 2009 cm.
3e Piet Kempenaar 1486 cm.
4e Marjan Bron 1329 cm
5e Lida Pot  931 cm.
Op 28 oktober hebben we onze 
jaarlijkse slotavond gehouden met de 
prijsuitreikingen,  onder het genot van 
een drankje en een overheerlijk koud 
buffet.
Tot slot wil ik graag bedanken Schipper 
Kaas en Smit Sportprijzen voor de spon-
soring in natura voor deze geslaagde 
avond.                   Cees Sopjes.

Brandweer
Beddenrace tegen de 
korpsen uit Zaandijk en 
Koog a/d Zaan
Op maandag 28 augustus was de 
gezamenlijke dual meet tussen Koog, 
Zaandijk en Westzaan. Deze keer 
was de organisatie in handen van de 
Westzaners en deze hadden een bed-
denrace in petto. De garages moesten 
zelf voor een “bed” zorgen; er was 
zelfs één echt bed (op wieltjes). Door 
het grote verschil in uitvoeringen was de 
strijd tamelijk ongelijk, wat niet wegnam 
dat het originele bed door het publiek 
flink werd toegejuicht.
Het was de bedoeling drie ronden 
te racen en onderweg te wisselen 
van renner. De Appelboomstraat en 
Peereboomstraat in brandweerkleding 

rondrennen, was voor een aantal brand-
weermensen een grote inspanning in de 
vakantieperiode.
Op het water was een baan uitgezet, 
waarop  twee rondes in een kajak met 
één peddel moesten worden afgelegd. 
Het leek makkelijk, maar door de straffe 
wind en een regenbui was dit een zware 
opgave. Onder luide aanmoedigingen 
van de niet varende manschappen, die 
natuurlijk beter wisten hoe het varen wel 
moest (de beste stuurlui staan aan wal) 
werd er hard gepeddeld.
Hierna weer een ronde racen met de 
bedden. Daarna was de tijd aangebro-
ken om in de garage de mannen van 
een drankje en een hapje te voorzien, 
wachtend op de leden die in Lambert  
Melisz een kaartje aan het leggen 
waren.
De prijsuitreiking in garage Westzaan 
Noord met een volle bak was gemoe-
delijk en ging gepaard met met veel 
opmerkingen  en aanvullingen.
De winnaar was uiteindelijk Westzaan. 
De volgende dual meet is in Koog aan 
de Zaan op de laatste maandag van 
augustus 2007.
Bewoners van de Appelboomstraat en 
Peereboomstraat heel hartelijk dank 
voor uw medewerking.

Kerstdiner 
Club van Zes.
De Club van Zes verzorgt voor 55+ers , 
m.m.v. De Zonnebloem afd. Westzaan, 
weer een kerstdiner in Dorpshuis De 
Kwaker op zaterdag 16 december.
Aanvang: 14.00 uur; zaal open: 13.30 
uur. Kosten:  8 euro p.p.

Opgave vóór 9 december op onder-
staande adressen:
Voor bewoners Lambert Melisz : Nel 
Schoen, Lambert Meliszstraat 82
Voor de Zuid: ‘
Gre ten Cate, t ‘Hoenstraat 24.
Voor de Noord:  
Maartje Kok, Oranjeboomstraat 11.

Afscheid bevelvoerder 
J. Schoen
Na bijna 35 dienstjaren en wegens het 
bereiken van de leeftijd waarop een 
brandweerman in de FLO (Functioneel 
Leeftijd Onts!ag) gaat, nam bevelhebber 
Jan Schoen afscheid. Hij werd samen 
met zijn echtgenote op 21 oktober met 
de oude Zuider brandweerwagen, een 
Bedford, van huis gehaald en naar de 
Vuurdoom gebracht. Daar bood het 
bestuur van de vrijwillige brandweer 
hem een afscheidsavond aan. Veel col-
lega’s, oud collega’s, familie en  vrien-
den waren daarbij aanwezig. Uit de 
reacties van de vele sprekers viel op 
te maken dat men hem een prettig en 
zeer kundig brandweerman vond. Het 

bestuur bood de familie Schoen een 
tocht per luchtballon aan.
S. Mol

Kunstgras voor Roda?!
Afgelopen weken hebben we met de 
gemeente Zaanstad gesproken over 
kunstgras. We hebben afgesproken dat 
we in de maand november naar bui-
ten treden met dit bericht. In de eerste 
plaats is het goed te benadrukken dat 
alles onder voorbehoud is van nog te 
verkrijgen goedkeuring van de gemeen-
teraad van Zaanstad. Deze belangrijke 
raadsvergadering vindt plaats in novem-
ber. In het collegeprogramma staat dat 
er zes kunstgrasvelden zullen worden 
aangelegd. Er is al bijna één jaar van 
de vier jaar van dit college voorbij. Dus 
die 6 velden moeten in 3 jaar worden 
aangelegd. Er zijn grote en middelgrote 
verenigingen in Zaanstad. Wij zijn mid-
delgroot op basis van het aantal teams. 
De verwachting is dan ook dat wij maar 
één veld krijgen. En dat is te weinig, 
want nu trainen er ’s avonds al verschil-
lende teams gelijktijdig. En één veld is 
dan veel te krap. Dus wij zullen een 
alternatief voorstel aan de gemeente 
voorleggen dat we gaan voor anderhalf 
veld. We zijn zelfs bereid daar nog een 
stukje zelf van te betalen. Onze leden 
moeten daar vanzelfsprekend nog wel 
´ja´ tegen zeggen. Daarnaast hebben 
we haast met de aanleg, want hoe lan-
ger het duurt met de aanleg hoe groter 
de financiële onzekerheid. De prijzen 
stijgen en misschien is over 2 of 3 jaar 
het geld van de gemeente wel op. Voor 
1 november hebben we onze ideeën 
bekend gemaakt aan de gemeente 
Zaanstad.
Kunstgras is niet alleen belangrijk voor 
Roda om korfballend op een hoger 
niveau te komen. Ook voor de scholen 
kan kunstgras belangrijk zijn. Want wat 
is er mooier dan op een kunstgrasveld 
je buitengym te kunnen houden?
In een van de volgende nummers van de 
Wessaner hopen wij u te kunnen melden 
dat wij definitief overeenstemming heb-
ben bereikt met de gemeente.
  Age Knossen

Opbrengst collecte KWF

De kollekte voor het Koningin 
Wilhelminafonds voor de 
Kankerbestrijding heeft in ons dorp 
het prachtige bedrag opgebracht 
van € 3.644,91. Dat is 14% meer 
dan vorig jaar.
Alle collectanten en gulle gevers 
heel hartelijk dank. Dank zij uw aller 
inzet wordt de kans op nog betere 
behandelmethoden steeds groter.
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Klaas Jan Vis (26), Zuideinde 
53 is vrachtwagenchauffeur. Hij 
woont sinds een half jaar samen 
met Ilona Plekker op een woon-
boot op het bedrijfsterrein van 
zijn vader Jan. 

Waar werk je?
Bij Kieft Transport Westzaan aan de 
Symon Spiersweg in Zaandam. Ik rij 
op een vrachtwagen met een autolaad-
kraan. Daarmee laad en los je bouw-
materialen, zoals zand, stenen en hout, 
maar ook wel grotere zaken als lan-
taarnpalen en containerunits. Omdat ik 
die kraan heb rij ik zonder bijrijder. Ik 
heb een grootrijbewijs (met aanhanger) 
en moet nog een kraancertificaat halen. 
En ik heb mijn ADF, wat inhoudt dat ik 
ook gevaarlijke stoffen mag rijden. Ik 
ben begonnen bij het bedrijf van mijn 
vader: Vis Kisten- & Palletsfabriek. Via 
uitzendbureaus heb ik daarna als chauf-
feur o.a. gewerkt bij Crok, Hoogovens 
en Knap.

Rij je alleen binnen Nederland?
Toen ik bij Knap in vaste dienst kwam 
had ik net mijn diploma’s gehaald. Ik 
kon meteen op het buitenland gaan rij-
den. Dat heb ik tweeënhalf jaar gedaan. 
Maar ja, je sociale leven en ook hier 
thuis met Ilona, dat gaat er dan wel een 
beetje onder lijden. Ik heb vervolgens 
veel voor Albert Heijn door Nederland 
gereden. Een half jaar geleden ben ik 
bij Kieft aan de slag gegaan.

Wilde je altijd al chauffeur worden?
Nee. Ik heb een meubelopleiding 
gedaan, maar doe daar niets mee. Ik 
vond het altijd al prachtig om met mijn 
vader mee te gaan op de vrachtwa-
gen. Wat je soms meemaakt... Bij Parijs 
heb ik buiten mijn schuld om zelfs een 
keertje vast gezeten. Ik was langs een 
tankstation gereden waar een moord 
was gepleegd. Bij de eerstvolgende tol-
poort werd iedereen aangehouden en 
kennelijk had ik eenzelfde signalement 
als de dader. Dat kostte me wel vier 
uur oponthoud. Ik was erg geschrok-
ken. Het was vlak voor Pinkster, dus ik 
zag mezelf al een paar dagen in de 
cel zitten. Een andere keer stond een 
groep zigeuners op een parkeerplaats 
benzine uit mijn tank te jatten. Dat was 
ook in Frankrijk. Ik lag in de wagen te 

slapen en werd wakker. Ik zag in mijn 
spiegel dat andere chauffeurs zich er 
al mee bemoeiden en nog voor ik me 
had aangekleed was de politie al gear-
riveerd. 

Vrachtrijders maken echt nare dingen mee.
O, zeker. Je hoort wel dat mensen zelfs 
overdag bij een stoplicht uit hun wagen 
getrokken worden. Ze jatten je auto, 
slaan je ‘munt’ in en ze nemen je bende 
mee. Of ze spuiten gas in je cabine en 
halen je auto leeg. Dat gebeurt. Je hebt 
ook zoveel bij je: je telefoon, je pinpas-
sen en creditcard, maar ook persoon-
lijke spullen als foto’s. Gelukkig heb ik 
dat allemaal nog niet meegemaakt. Je 
verlaat allemaal wel eens de cabine. 
Maar dat moet je dan niet doen op 
een plek waar het stikt van de Kroaten, 
Polen en Bulgaren. Ik heb hier in het 
westen nooit problemen gehad en op 
het Oostblok heb ik nooit gereden.

Heb je nog landkaarten bij je of reis je tegen-
woordig puur op navigatie?
Nee, we hebben altijd kaarten bij ons, 
voor het geval je navigatiesysteem uit-
valt. Ik ben zelf blij met TomTom. Karin 
is ook goed. Overal zitten wel foutjes 
in. Ook met TomTom sla je wel eens 
linksaf en blijk je voor een fietsbruggetje 
te staan. Daar ontkom je niet aan.

Hoe kom je zo gespierd? Door je werk of doe 
je aan krachtsport?
Haha! Gewoon door mijn werk, ja. Ik 
liep hier bij mijn vader al te sjouwen, 
dus ja, dan gaat dat vanzelf. Toen ik 
op het buitenland reed zat ik veel meer 
achter het stuur dan nu. Ik woog toen 95 
kg. Nu ben ik door die korte ritjes veel 
actiever en weeg ik weer netjes 83 kg. 
Ik let op wat ik eet. Ik neem niet meer 
dan zes broodjes mee en eet onderweg 
ook niets anders. 
Ja, ik haalde met dat warme weer wel 
eens een ijsje bij een tankstation, maar 
ik drink geen cola of zo. Ik neem icetea 
mee of frisdranken light. Als vrachtrijder 
mag je vijftien werkuren achter elkaar 
maken, waarvan tien (met pauzes) ach-
ter het stuur. Maar met die korte ritjes 
heb je dat niet. 
In de kantine waar ik wat aflever neem 
ik wel eens wat te drinken, maar in 
chauffeurscafé’s kom ik niet veel meer. 
Ik ben nu rond zes uur ’s avonds meestal 
wel thuis. 

Wat is de leukste kant van dit werk?
O, alles wel. Het rijden zelf, het werken 
met die kraan, maar ook het contact 
met de mensen waar ik kom vind ik 
heel leuk. Je maakt een praatje; meestal 
gaat het over het weer of gewoon over 
het werk.

Heb je nog hobby’s?
Ik zit bij de brandweer hier aan de 
Zuid, ik ben lid van motorclub Mozamo 
bij station Koog-Zaandijk en ik surf. Met 
mijn vriend Nick Korringa heb ik een 
schuur in Koog waar we lekker wat 
aan kunnen rommelen. Voor de rest is 
het met vrienden stappen of wat doen. 
Volgende week moeten we ergens een 
bootje vandaan halen... Ja, er is elke 
week wel ergens iets aan de hand. Tom 
Smit en Michiel Roos ken ik al jaren. 
Soms gaan we met z’n allen stappen, 
dan weer alleen met de mannen. Naar 
Zaandam, een band of laatst de bok-
kentocht. Altijd gezellig. Net wat je pad 
kruist en wat er te doen is. 
Laatst kwam iemand op het idee om 
ons duikbrevet te gaan halen. Ik draai 
weekenddiensten voor de brandweer. 
Door de week hebben ze overdag niks 
aan me. Daarnaast zitten Ilona en ik ’s 
avonds ook nog veel te studeren, dus 
onze week is om voordat je het weet.

Kook jij ook?
Het hangt er vanaf hoe laat ik thuis ben. 
Ik eet wel graag om zes uur. Ilona is 
receptioniste bij een beveiligingsbe-
drijf. Als zij avonddienst heeft kook ik 
voor mezelf. Groenten, aardappelen en 
vlees, ik kan alles wel maken. Maar zij 
doet de boodschappen, want daar heb 
ik overdag geen tijd voor.

Wat is nu nog je binding met het dorp?
Je houdt mekaar hier aan de Zuid toch 
wel in de gaten. Als ik mijn wagen ’s 
middags op het Julianaplein zet loop ik 
naar huis en kom onderweg wel men-
sen tegen. Je hebt het buurtfeest bij de 
Bun, Koninginnedag, Sinterklaas en 
de IJsbaan, waar ik al jaren lid van 
ben. Jammer dat er al lang geen ijs is 
geweest, want de ijsbaan is ook een 
leuke ontmoetingsplaats.

Wat vind jij belangrijk in het leven?
Dat je het goed hebt. Dat je leuk bezig 
bent en dat blijft. Zoals ik nu bezig ben 
is mijn leven wel gelukt, ja. Je moet het 
voor jezelf leuk maken. Ik heb altijd 
werk gehad en ik ben hooguit een keer 
per jaar ziek. Rugklachten is een echte 
chauffeurs’ziekte’. Bij de vijfjaarlijkse 
keuring heeft een Arbo-arts mij ooit tips 
gegeven voor oefeningen en die doe ik 
ook. Ik heb een kronkel in mijn rug, dus 
ik let daar wel op. Maar langdurig zit 
ik toch niet meer achter het stuur. Al met 
al moet je zorgen dat je het voor jezelf 
leuk hebt, dat je plezier hebt en eruit 
haalt wat erin zit. Centjes verdienen en 
die ook weer leuk uitgeven. 

In de schijnwerper

 Klaas Jan Vis: ‘Centjes verdienen 
en die ook weer leuk uitgeven.’
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Vitamine G
Een hoofdstuk uit een overheidsrapport over de 
natuur ziet er als volgt uit. “De natuurbeschermings-
organisaties dienen de ecologische waarden en 
biodiversiteit van de natuur instant te houden en te 
vergroten. De natuurlijke processen uit te dragen 
aan betrokkenen. Dit ter vergroting van het maat-
schappelijke draagvlak en ter bevordering van het 
milieubewustzijn”. Probeer dat verhaal maar eens 
aan de man te brengen. Bij de presentatie van het 
zoveelste plan uit Den Haag of Brussel over hoe wij 
voor de natuur moeten zorgen, hou ik mijn ogen niet 
lang open. De natuur volgens Midas Dekkers is wel 
goed te lezen of aan te horen. Dit lukt Midas omdat 
hij de mens in de natuur plaatst en niet erboven. 
Als er aan mij gevraagd wordt hoe ik mijn verhaal 
in de praktijk breng, ben ik snel klaar. Aan zinnen 
van een meter waag ik mij niet, en verhalen over 
habitatrichtlijnen krijg ik niet uit mijn strot. Laat dat 
maar over aan het vergadercircuit van stropdassen 
en samsonite natuurbeschermers. 

Hoe breng je dan natuur dicht bij de mens? Stel 
jezelf de vraag: Wat komt er bij je op als je aan 
natuur denkt?  Dan denk je niet gelijk aan biodiver-
siteit of micro-organisme, laat staan dat je de ecolo-
gie er bij bedenkt. Termen uit het bestuurlijke circuit 
halen niet eens de top 100. Geen enkel plantje 
haalt zelfs maar de top 10. De top 5 van wat er 
bij mensen het eerst op komt, bestaat uit rust, mooi, 
ruimte, beleven, ontspanning. Door met veel mensen 
te praten over hoe zij de natuur beleven, kom je ach-
ter de echte waarde van de natuur voor de mens. 
Die echte natuurwaarde is eigenlijk in één woord 
samen te vatten: “emotie”. Lekker buiten uitwaaien 
en een frisse neus halen. Een wandeling in de natuur 
geeft je een goed gevoel. Een groene rustgevende 
omgeving die geweldig goed voelt. Als boswach-
ter heb ik het liever dan ook over vitamine G(roen). 
Vitamine G krijg je niet tijdens een excursie met de 
boswachter. Het is gewoon een kwestie van buiten 
zijn en het over je heen laten komen. 
Daarom steek ik liever mijn energie in goede recre-
atiemogelijkheden. Voor de mensen die zich dieper 
willen inlezen in de natuur is er de bibliotheek en 
Google. Kan je gelijk in het woordenboek de moei-
lijke woorden opzoeken. 

Voor vragen en opmerkingen kunt u mailen. 
e.gerrevink@staatsbosbeheer.nl  
Eric van Gerrevink, 
Boswachter van Staatsbosbeheer 

Ingrediënten voor de 
huzarensalade:
600 gram gekookte aardappelen 
(vastkokende)
3 hard gekookte eieren
1 klein blikje smac (in het Engels: 
spam) in blokjes, of 200 gram gekookte 
ham in blokjes 1 zure appel met schil in blokjes
100 gram zoetzure zilveruitjes
1⁄2 ui, heel fijn gesnipperd
100 gram zoetzure augurken
1 klein blikje groentemacedoine (echt waar)
tomatenketchup
mosterd
azijn en neutrale olie
1⁄2 pot mayonaise (de Zaanse is 
heel goed)
peper, zout 

Ingrediënten voor de 
garnering: 1⁄2 pot mayonaise 
en wat er nog meer in je opkomt 

Voorbereiding: Maak de huzarensalade. Snijd alles 
voor de salade in kleine dobbelsteentjes (iets kleiner 
dan 5 mm - hak augurkjes en zilveruitjes iets fijner), 
en meng dit in een grote kom door elkaar. Dit kan 
al ‘s ochtends, de smaak wordt zelfs beter als de 
salade even staat. De salade moet niet te grof zijn, 
maar zeker ook niet te fijn. Het is de bedoeling dat 
alle ingrediënten als kleine blokjes herkenbaar zijn.
Als je meer tijd hebt, kun je de mayonaise zelf 
maken, en in plaats van smac of ham gaar, koud 
draadjesvlees van rund of kalfsvlees nemen. 

  Bereiding: Proef voordat je 
de salade gaat opmaken 
of er extra zout of peper 
door moet, of mayonaise, 
tomatenketchup of azijn.   

                              Volg je eigen smaak.

Serveren: Je kunt ervoor kiezen de salade 
onversierd in een kom of op een schaal op 
te dienen. In het begin van de twintigste 
eeuw werd huzarensalade ook wel in 
Jakobsschelpen opgediend, als hors d'oeuvre.

Het recept is een ideale schotel 
voor grotere gezelschappen op 
sinterklaasavond. 

Versiering: welke decoratie je 
ook kiest, je moet beginnen met 
de salade in vorm te krijgen. 
Dit doe je door bijvoorbeeld 
de salade in de rand van een 
springvorm te scheppen als je 
een ronde salade wilt, of je 

kunt met plankjes rechte randen te maken. 

Vóórdat je de salade op de serveerschaal stort, leg 
je er de slablaadjes of ander groen op als je dat 
wilt gebruiken, zodat de salade daar netjes op ligt. 
Als de vorm naar je zin is, bestrijk je de salade 
met mayonaise om het oppervlak een beetje te 
egaliseren. Deze mayonaise kun je kleuren met 
wat tomatenketchup of fijngehakte tuinkruiden.  

Eet smakelijk!

De Zaanse Keuken

Ouderwetse 
huzarensalade

Westzaanse Gemeenschap

ZITTEN OP SCHAATSEN 
IN WESTZAAN?
Als ik aan kom rijden in de Kerkbuurt brandt het licht 
in het Reght Huys. Ik parkeer de auto, stap uit en loop 
het Reght Huys binnen. De koffiegeur komt mij tege-
moet. Ik begroet een aantal mensen en installeer me 
aan tafel. Twee keer in het jaar is er een Algemeen 
Bestuursvergadering bestaande uit de voorzitters van 
de afdelingen en leden van het dagelijks bestuur van 
de Westzaanse Gemeenschap. Onder het genot van 
een kopje koffie gaat de vergadering beginnen. 
We krijgen een overzicht van de activiteiten van de 
commissies, stichtingen en verenigingen te horen. Er 
wordt een voorstel gedaan voor het oprichten van een 
Oudheidkamer in Westzaan, waar alle historische 
wetenswaardigheden van Westzaan opgeslagen/
geëxposeerd worden. Ook spreken we over een 
Centrale Archiefruimte waar alle verenigingsleden 
van de WG hun belangrijke documenten geregi-
streerd willen opslaan. 

In 2007 bestaat de IJsclub Lambert Melisz 100 jaar. In 
verband hiermee heeft de heer Kuiper in een eerdere 
vergadering gevraagd aan de Commissie Volksfeesten 

of het mogelijk is om Koninginnedag 2007 eenmalig 
in de Zuid te organiseren.  De Commissie heeft de 
kraamhouders in april benaderd of zij bereid zouden 
zijn om in 2007 naar de Zuid te gaan. Die bereidheid 
was nauwelijks aanwezig, 80% van de kraamhouders 
wenst niet naar de Zuid te gaan of weet het nog niet. 
De Commissie Volksfeesten wil dan ook de huidige 
locatie in de Torenstraat handhaven om de continuïteit 
van de koninginnemarkt te waarborgen.

Sint Nicolaas komt 18 november aan in Westzaan. 
Zwarte Pieten gaan die middag de bewoners van 
Lambert Melisz bezoeken. De nieuwjaarsbijeenkomst 
zal gehouden worden op maandag 8 januari 2007. 
Voor het Westzaans Dameskoor wordt het feest, zij 
bestaan 25 jaar op 11 maart 2007.

De Heer Kuiper heeft nog iets leuks te vertellen: 
“Omdat de IJsclub 100 jaar bestaat worden er twee 
grote Friese doorlopers gemaakt. Deze schaatsen 
komen in de Noord en in de Zuid te staan en dienen 
als zitbanken”

Als de vergadering afgelopen is, blijven we even 
gezellig napraten. Daarna gaat het licht uit in het 
Reght Huys, ik stap in de auto, rij langs de Kerkbuurt 
en kijk opzij naar de plaats waar we binnenkort op 
een schaats kunnen zitten.
Nel Zwikker, secretaris WG
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Daadwerkelijk gebouwd 
wordt er op dit moment (nog) 
niet veel in Westzaan, plan-
nen zijn er echter volop: het 
Plan Westzanerwerf (= Pont 
Meijerterrein), het plan aan het 
Zuideinde op het terrein van 
Folmer de Boer en Marvos, het 
Avisterrein, het plan Molenaar 
en zo zijn er nog wel een paar 
te noemen. 

Aanwinst
Het Dorpscontact houdt uiteraard 
de vinger nauwkeurig aan de pols 
en volgt de ontwikkelingen op de 

voet. Niet verwonderlijk dus dat de 
Dorpscontactbestuurders Tjakko Bos 
en Wim Mulder ook present waren 
op de informatieavond over het plan 
Zuideinde voor buurtbewoners.
Natuurlijk wil ik graag weten hoe zij 
denken over de nieuw te bouwen wijk. 
Wat de opzet betreft zijn zij duide-
lijk positief. Tjakko: “Het lijkt mij een 
fraai opgezette woonwijk, met mooie 
woningen, passend in het dorpsbeeld 

en gelukkig ook heel gevarieerd in prijs, 
zodat ook starters hier een kans krijgen. 
Ik denk dat dit project zeker een aan-
winst is voor ons dorp”.

Verkeersproblemen
Beide bestuurders onderkennen de 
voordelen van de bouwprojecten in 
het algemeen, maar maken zich wel 
grote zorgen over enkele problemen als 
gevolg van de toename van het aantal 
huizen. Wim Mulder noemt een drietal 
problemen: 
“Ten eerste de verkeersveiligheid. Alleen 
al door het plan Zuideinde komen er 
vier uitgangen naar het Zuideinde bij 
in een verkeerssituatie die bepaald niet 
overzichtelijk is. Dan is er de toename 
van de verkeersdrukte, die natuurlijk 
ook een negatieve invloed heeft op de 
verkeersveiligheid. Zeker als straks het 
plan Pont Meijer gerealiseerd is met 
zo’n 180 woningen, zal die toename 
zo groot zijn dat het eind van het dorp 
en het kruispunt aan de Overtoom, dat 
toch al erg onoverzichtelijk is, veel te 
zwaar belast wordt. Het is verontrus-
tend dat verkeersdeskundigen van de 
gemeente weinig of geen problemen 
zien. Zij rekenen in aantallen “verkeers-
bewegingen” en zien in de toename 
daarvan geen reden om extra voorzie-
ningen te treffen. Ik geloof dat er wel 
degelijk grote problemen zullen ont-

staan. Dan is er nog het probleem van 
het bouwverkeer: de overlast daarvan 
en de kans op schade aan de fundering 
van bestaande woningen. En tot slot het 
parkeerprobleem, met name voor de 
sportverenigingen. Het terrein tegen-
over de sportvelden wordt nu gebruikt 
om te parkeren. Er is nog geen (bruik-
baar) alternatief. Wel wordt er over 
gesproken. De verenigingen maken 
zich terecht zorgen hierover”. 

Op school geen plaats
Tjakko Bos noemt nog een vierde pro-
bleem: “Nieuwe huizen betekent ook 
dat er meer kinderen komen in het dorp. 
Waar moeten die kinderen naar school 
gaan? De Kroosduiker Noord heeft nu 
al een noodlokaal erbij, De Kroosduiker 
Zuid en De Rank zitten helemaal vol. 
Er is dus geen plaats op onze scholen. 
Ook hiervoor moet dus een oplossing 
komen”. De conclusie moge duidelijk 
zijn: de uitbreiding van het dorp met 
een aantal mooie wijken wordt zeker 
niet afgewezen, maar er is van over-
heidswege (vooralsnog) weinig oog 
voor de ermee samenhangende proble-
men. Waakzaamheid is dus geboden.
(Meer informatie weten over de start van de werk-
zaamheden in het Plan Westzanerwerf? zie pag. 3)                     
Sef Naus  

Bouwplannen en (verkeers)problemen

Op een herfstachtige november 
morgen rijd ik zigzaggend door 
het dorp. Het heeft ’s nachts enorm 
gestormd en de dorpsstraat ligt 
bezaaid met afgewaaide takken. Ik 
stop voor het nieuwe en zeer hoge 
hek voor de Rank. Niet onverstandig 
gezien het geraas van auto’s voorbij 
de school. De groep 1 kids van 
juf Marjan en Suzanne komen net 

binnen waaien van het speelkwartier. 
Allemaal stoppen ze hun jasje in een 
zak want de hoofdluis ligt weer (of 
altijd) op de loer. En dat duurt wel 
even. Bij de haakjes staan overigens 
geen namen maar afbeeldingen. Dat 
is makkelijk als je nog niet kunt lezen. 
De tassen worden uit een krat gepakt, 
want er moet gegeten en gedronken 
worden. In het voorbijgaan vraagt 

er één: “Heb jij ook honger?” “Niet 
zo brutaal” reageert juf Marjan, 
“met je “jij”. Ach, u of jij, het zegt 
wel wat, maar toch ook weer niet 
zoveel. Bovendien, de kids waren al 
geïnformeerd dat ik eraan kwam. Ik 
leg ze uit dat ze de klas van de maand 
zijn in de Wessaner. “Kennen jullie de 
Wessaner”, vraag ik. “Natuurlijk”, 
want,  “meneer de fotograaf, wij 
wonen toch allemaal in Westzaan”, 
reageren ze slim. Het is inderdaad 
herfst en in de klas zijn ze druk bezig 
aan het bouwen van een herfstbos. En 
er is een heuse dierenwinkel. In het bos 
huizen leeuwen, krokodillen, vossen, 
en nog veel meer wilde dieren. Oh ja, 
in de sloot zitten pinguïns. “Weet u, 
meneer de fotograaf”, leggen ze mij 
uit, “op de Noordpool wonen ‘ook’ 
pinguïns. Ik weet dat er sprake is 
van een klimaatverandering, maar 
dat er al pinguïns voorkomen op de 
Noordpool is ook voor mij nieuws. 
“Wai zain allemaal vier jaar”, klinkt 
het nog even in onvervalst Zaans. 
Kortom, nog werk aan de winkel voor 
juf Marjan. Ik besluit met de fotosessie. 
Toch fijn zo’n kleine groep kinderen in 
maar één groep. Dat is fijn voor de 
juf en fijn voor de fotograaf want ze 
passen er allemaal in een keer op. 
Lekker stelletje, vindt u ook niet?

Waai ze, groet, Koert.

KLAS VAN DE MAAND
De Rank

Staand van links naar rechts: Juf Susanne Selier , Pieter Smit, Megan Veen, Loet Reichardt, Rowan v.d. 
Brink, Lucas Lienos, Britt Lagerweij en Juf Marjan Oudkerk
Zittend van links naar rechts: Caya van Huffel, Charlotte Schreuder, Yarin Pouw, Julia Brons, Roanne Jasper, 
Roos Benecke, Jasmijn Westrik, Meike Kors en Thijs Hekman

Muziekbus voor 
de basisscholen
Vorig jaar kwam de muziekbus elke 
maandag in Westzaan. Die reed 
met allerlei muziekinstrumenten 
langs de drie basisscholen en 
medewerkers van Fluxus gaven dan 
les aan de kinderen van groep 3 en 
4. Dit jaar komt de muziekbus 12 
keer naar Westzaan en worden er 
weer muzieklessen gegeven. Er 
komen weer leuke instrumenten 
aan te pas waar de kinderen 
naar mogen luisteren, maar waar 
ze ook zelf op mogen spelen!
Deze lessen zijn mogelijk omdat 
de Rabobank ons een flink bedrag 
geeft om de lessen te betalen en 
omdat de afdeling muziek van 
Fluxus dit ook graag (en voor 
een bijzonder tarief) wil doen!
We hopen dat de kinderen weer 
net zo veel plezier hebben als vorig 
jaar en dat er aan het einde van het 
jaar weer een aantal kinderen een 
muziekinstrument kiest om te leren 
bespelen!
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Rabobank helpt klant 
via Zoekallehuizen.nl 
aan ‘droomhuis’

Rabobank neemt 
Zoekallehuizen.nl over
De Rabobank neemt de zoekmachine 
Zoekallehuizen.nl over. Dat hebben beide par-
tijen vandaag bekend gemaakt. De Rabobank 
wil via zoekallehuizen.nl de klant helpen bij het 
vinden van zijn ‘droomhuis’. Klanten kunnen via 
Zoekallehuizen.nl zoeken in het meest complete 
woningaanbod van makelaars en particulieren. 
De site behoudt haar eigen naam.
Jos van Lange, directeur Particulieren Rabobank 
Nederland: “Het kopen van een huis is voor 
veel klanten een belangrijke gebeurtenis. Als 
Rabobank willen we daarbij graag concrete, 
praktische hulp bieden. Dat is immers het 
moment dat er voor de klant echt toe doet. 
Verreweg de meeste huizenkopers beginnen 
hun speurtocht op internet. Via Zoekallehuizen.nl 
helpen we onze klant bij het vinden van zijn 
droomhuis.”

Gijs den Hollander, directeur-eigenaar van 
Zoekallehuizen.nl: “Onze site wordt goed 
bezocht en geniet inmiddels grote naamsbe-
kendheid. In combinatie met de landelijke en 
lokale distributiekanalen van de Rabobank 
komt ons complete huizenaanbod straks onder 
de aandacht van een nog grotere groep con-
sumenten.” 
Klanten worden nu al via de site www.rabobank.nl  
in de gelegenheid gesteld door te linken naar 
www.zoekallehuizen.nl . Omgekeerd is er een 

link naar de on-line hypotheekadviezen van de 
Rabobank. Op termijn zal Zoekallehuizen.nl 
onderdeel worden van dienstverlening die de 
Rabobank via haar site www.rabobank.nl. 
aanbiedt.

De Rabobank wordt voor 100% eigenaar 
van Zoekallehuizen.nl. Gijs den Hollander 
zal een directeursfunctie krijgen binnen 
Zoekallehuizen.nl. De Rabobank is de grootste 
hypotheekverstrekker in Nederland en is met 
2,6 miljoen internetbankierende klanten boven-
dien de grootste internetbank van Europa. Voor 
meer informatie kunt u contact opnemen met de 
afdeling Huis & Hypotheekadvies bereikbaar op 
telefoonnummer 075 - 6536 555.

De oplossing van de puzzel van vorige maand:
Zaans groen  / Delfts blauw
Uit de goede inzendingen trokken wij als winnaar: 
mevr. E.M. Wapstra-Kooij, Westzijde, Zaandam.

Stuur of breng de oplossing van deze  puzzel, onder vermelding van 
uw naam en adres, vóór 1 december naar een van de inleveradressen 
en u dingt mee naar een cadeaubon van € 10,-  De winnaar krijgt 
automatisch bericht. Veel succes!

Inleveradressen:
• Bloemsierkunst Albers, 
   J.J. Allanstraat 335
• Gré Jongewaard, 
   Nauernasche Vaartdijk 4
• H.J.Harrewijne, 
   Lambert Meliszstraat 26
• G. ten Cate, 
   ’t Hoenstraat 24
• Koert Klerk, 
   Middel 156

1 2 3 4 5

6 7 8 9

10 11 12 13 14

15 16

17 18 19 20

21 22 23

24 25 26

27 28

29 30 31 32 33

34 35 36

37 38 39 40

41 42

43 44 45 46

47 48 49

50

Horizontaal: 
1.lijmen, 7.lengtemaat, 8.manl.dier, 
10.laatste kwartier, 12.speelgoed, 
14.familielid, 15.meisjesnaam,
16.kerel, 17.rivier in Italië, 
18.grootmoeder, 20.spil, 
21. plaats in Limburg, 24.oost(fr.),
25. plaats in Gelderland,
27.muzieknoot, 28.Nederland (afk) 
29.soort vermicelli,
32.deel van een schip,34.zakmes, 
37.ga(eng.), 38.zoogdier, 
39.tegen over(afk), 41.familielid, 
42.klap, 44.boom, 46.muzieknoot, 
47.voorzetsel,48.jongensnaam, 
50. kokosnoot.
Verticaal:
2.de (fr.), 3.zangstem, 4.koud, 
5.boom, 6.jaspand, 9.vechtwerktuig, 
11.knuppel, 13. plaats in Overijssel, 
14. deel van een jaar, 
18.opgenomen geld(afk), 19.reeds,
22.graveren, 23.plaats in Drente, 
24.rivier in de provincie Utrecht, 
26.ieder, 
30.heiligenbeeld,
31.schoonmaakartikel,
33.meisjesnaam, 35.pers.vnw., 
36.Middeleeuwen, 37.doelpunt, 
40.niet dicht, 44.tijdperk, 
45.speelgoed, 47.lengtemaat
49. voorzetsel.

Plaats de volgende letters achter elkaar en u krijgt de naam 
van een vroegere oliën-en vettenfabriek uit Zaandam : 

13-46-35-8-28

Peuterspeelzaal 
Humpie Dumpie

Op woensdag 1 november j.l. nam  Peuterspeelzaal 
Humpie Dumpie, gevestigd in Lambert Melisz, deel 
aan de Nationale Ontbijtdag. Gekleed in pyjama 
en met een knuffel onder de arm kwamen de kinde-
ren de zaal binnen waar de tafel al gedekt stond. 
De 11 kinderen die aan het ontbijt deelnamen (de 

woensdaggroep) hebben heel wat broodjes worst, 
kaas, jam en pindakaas gegeten. Op de foto ziet u 
de kinderen die hier aan deelnamen t.w. Timo, Diaz, 
Jesper, Tom, Miquel, Maud, Joey, Mees, Kaatje, Mello 
en Thijmen.
Op 10 november is er een activiteit voor alle leden. 
Dan gaan wij met onze zelfgemaakte lampion langs 
de deuren van de bewoners van Lambert Melisz. Dit 
doen wij al jaren en het blijkt nog steeds een groot 
succes te zijn voor jong en oud. 

Op 1 december staat 
voor de kinderen het 
Sinterklaasfeest gepland. 
Natuurlijk zal Sinterklaas 
met zijn pieten en de zak 
met cadeautjes niet ont-
breken.
Vanaf januari 2007 
komen er weer 
enkele plaatsjes vrij. 
Geïnteresseerden kun-
nen contact opnemen 
met Brenda de Louw, 
tel. 075-6227665.
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K e r k d i e n s t e n Colofon
Redactie: 
Peter Huisman, 075-628 00 57
Koert Klerk, 075-622 51 58
Sef Naus, 075-628 85 40

Correctie : Tjakko Bos 
   Marie Kleij
Fotografie : Koert Klerk
   Peter Huisman
Opmaak : Peter Huisman
Druk : Drukkerij Stuba 

Inleveren kopij:
Sef Naus,
Watermolenstraat 10, 
1551 BD Westzaan
Bij voorkeur via e-mail: 
wessaner@rocketmail.com

Voor advertenties 
Dick Schoolmeester
Middel 66
1551 SR  Westzaan
tel: 075-6287512
e-maiL: fam.schoolmeester@zonnet.nl

Secretariaat bestuur:
Jeannet Vollenga, Middel 165,
1551 SV  Westzaan
telefoon: 075-621 09 02

Financiële Administratie:
Cees van Oostenbrugge
J.J. Allanstraat 182B, 
1551 RR Westzaan
Telefoon: 075-6165463

Bankrelatie:
Rekeningnummer: 37.01.23.506
Postrekeningnummer 103034

Kopij

Mededelingen en verenigingsnieuws 
voor het volgende nummer dienen 
uiterlijk vóór 28 november op het 
adres Watermolenstraat 10 te worden 
bezorgd. Maar liever nog ontvangen 
wij uw kopij per e-mail.  De volgende 
krant verschijnt 15 december 2006

Nog 1 nummer te gaan 
en er is weer een 
jaargang vol. 
Wat gaat de tijd snel.

PWZ – Achmeabus
De PWZ-Achmeabus staat elke vrij-
dag van 13.30 tot 14.30 uur in de 
Torenstraat

Centrale uisartsenpost n apothekersdiensten december 2006
Wanneer u ’s avonds vanaf 17.30 uur tot de volgende morgen 8.30 uur 
medische hulp nodig hebt, dan dient u te bellen: 075-653 30 00. In de 
weekeinden en tijdens de feestdagen is dit nummer 24 uur bereikbaar.
De nachtdienst is alleen bedoeld voor spoedrecepten, er slaapt iemand in de 
apotheek. Spoedrecepten zijn recepten die u kort tevoren van een arts hebt 
gekregen, voor medicijnen die meteen moeten worden gebruikt.

Vr Za Zo Ma Di Wo Do  
1 2 3 4 5 6 7  Apotheek Assendelft  (S)
8 9 10 11 12 13 14  Apotheek ’t Kalf
15 16 17 18 19 20 21  Apotheek Groesbeek
22 23 24      Zaanbocht Apotheek
   25 26 27 28  Apotheek Romijn
29 30 31 1 2 3 4  Apotheek Guisveld

Apotheek Assendelft, Dorpstraat 448, 1566BT Assendelft,  tel.6873499, fax 6875215
Apotheek ‘t Kalf, de Kuil 2, 1509AM Zaandam, tel.6159228, fax 6703981
Apotheek Groesbeek, Raadhuisstraat 19, 1541JA Koog a/d Zaan,  tel.6162384, fax 6700416
Zaanbocht Apotheek, Zaanweg 112, 1521DR Wormerveer, tel.6281206, fax 6217886
Apotheek Romijn/MC de Vaart, Stationstraat 110, 1506DK Zaandam tel.6531630, fax  6531636
Apotheek Guisveld, C.Debussystraat 160, 1544NR Zaandijk, tel.6213915, fax 6218357

Spreekuren Westzaanse huisartsen
Hr. J. H. de Heiden en mw. G. N. van Altena
Zuideinde 73
Vrije spreekuren: maandag, woensdag en vrijdag van 08.00 – 09.00 uur
Afspraakspreekuur: donderdag  van 09.30 -11.30 uur
Torenstraat 4
Vrije spreekuur: dinsdag van 08.00 – 09.00 uur
Afspraakspreekuren:
maandag en woensdag van 08.30 -16.00 uur
donderdag en vrijdag van 13.30 -16.00 uur
Dagelijks via telefoon 6353806:

Van 08.00 -10.00 uur: aanvragen visites, consulten en recepten.
Van 16.30 -17.00 uur: inlichtingen over onderzoeken en als u de dokter per-
soonlijk wilt spreken.

Standplaats bibliobus
Iedere woensdag staat de biblio-
bus op de volgende tijden en plaat-
sen in Westzaan. ’t Hoenstraat 
13.45-14.45 uur; Plan Molenaar/
Jagerslust 15-16 uur; Torenstraat 
16.15-17.15 uur.

Doopsgezinde Gemeente
(alle diensten beginnen om 10 uur 
tenzij anders aangegeven)
3 dec. ds. T. Kindt.
10 dec. br. O. Bleeker.
17 dec. ds. T. Kindt.
24 dec. idem. Aanvang 19.30.
25 dec. ds. T. Kindt.
31 dec. ds idem. 

Christelijk Gereformeerde Kerk

3 dec. 10.00 uur: leesdienst
 16.30 uur: evangelist 
 D. van Noord  
10 dec. 10.00 uur: ds. R. Bikker
 16.30 uur: ds. R. Bikker
17 dec. 10.00 uur: ds. R. Bikker
 14.30 uur: ds. A.K. Wallet,  
 Naarden 
24 dec. 10.00 uur: leesdienst
 15.00 uur: Ds. D. Quant,   
 Huizen

Hervormde/gereformeerde Federatie
(alle diensten beginnen om 10 uur 
tenzij anders aangegeven)
3 dec. ds M.M. Kwant 
10 dec. ds M.M. Kwant 
17 dec. ds M.M. Kwant 
24 dec. ds T.C. Wielsma, Uithoorn 
24 dec. 22.30 u.  
 ds M.M. Kwant 
Kerstnacht
25 dec. ds M.M. Kwant  
 Kerstmorgen
31 dec. ds M.M. Kwant 

Gereformeerde Gemeente
3 dec. 10 en 15.30 uur leesdienst
6 dec. 19.30 uur ds. W. Silfhout
10 dec. 10 en 15.30 uur leesdienst
17 dec. 10 en 15.30 uur leesdienst
19 dec. 19.30 uur ds. E. Hakvoort
24 dec. 10 en 15.30 uur leesdienst
25 dec.  (1e Kerstdag) 10 en 
 15.30 uur leesdienst
26 dec.  (2e Kerstdag) 9.30 uur   
 Kerstfeest met de kinderen
31 dec.  (Oudjaar) 10 en 
 15.30 uur leesdienst
1 jan.  (Nieuwjaarsdag) 
 10.00 uur leesdienst

Kerstnachtdienst
waar?  Grote Kerk Westzaan
wanneer? zondagavond 24 december 
hoe laat? half elf  ‘s avonds
wat gaat er gebeuren? 
In een intieme sfeer - de kaarsen in de kerk zijn aangestoken – vieren we 
de geboorte van Jezus, het licht van God in mensen. We gaan met elkaar 
bekende kerstliederen zingen en lezen het Kerstverhaal. 

Het thema dit jaar is: 

geen sterallures 
De dienst wordt geleid door ds. Marijke Kwant met bijdragen van Jan 
Lienos op het orgel. Brechtje Kat zal zingen met begeleiding van Bram 
Slinger. 

Iedereen is van harte welkom!!  

Subsidies Geertje Visser Schoen Fonds
Het bestuur van de Stichting Geertje Visser Schoen nodigt de Westzaanse 
verenigingen uit om hun aanvragen voor subsidie over het jaar 2006 vóór 8 
december in te dienen.
Zoals bekend bij de meeste Westzaanse verenigingen wordt voor een 
openbare activiteit een subsidie van € 25,- uitgekeerd uit het fonds.
Aanvragen kunnen worden ingediend bij M.C. van ‘t Veer, De Appelboomstraat 
35, 1551 BS Westzaan..


